
 

 

 

 
Notulen Medezeggenschapsraad 
20 september 2022 
Aanwezig: Bas, Ghislaine, Emma, 
Pien, Gonnie en Carlijn (gast KWK). 
Notulist: Gonnie 

 

 

 
 Onderwerp 

 
Actie 

1.  Opening  
Afmelding Lidwien en Stephanie. 

 

2 Kwaliteitskaart burgerschap 
Kwaliteitskaart is ambitiekaart geworden. Hieronder 
vallen de kwaliteitskaarten. Carlijn neemt met ons de 
kaart door. Emma vult aan. 
We doen al veel, doel dit jaar is een passend, goed 
meetinstrument te vinden. Voldoen we aan alle 
doelen? Kerndoelen vallen al grotendeels binnen ons 
aanbod van methodes. Professionalisering kan 
bijvoorbeeld door het volgen van 'Groepsgeluk'.   
 
Op school hanteren we 5 ambitiekaarten. 
 
Kwaliteitskaarten die onder ambitiekaarten vallen 
zijn niet gegeven door de overheid, maar gekozen 
door team. We kijken als voorbeeld naar de 
kwaliteitskaart van pesten.  
 
Mogen kwaliteitskaarten gedeeld worden met 
ouders.  En in welke vorm? Kunnen ze genoemd 
worden in de schoolgids? Dit kan inderdaad een 
goede optie zijn zodra ze klaar zijn. 
 
Kan vorm van schoolgids aangepast worden? Kan het 
concreter en makkelijker? Met verwijzing naar 
kwaliteitskaarten? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kan dit? 
 
 
 
 
 

3. Mededelingen 
- Directie: x 
- OV: Er is een bericht in Parro verstuurd naar ouders                
  over de opzet van de komende OV-vergaderingen. 
- GMR: Vergadering m.b.t. NPO-gelden is bezocht  
  door Stephanie, informatie volgt. 

 
 
 
 
Stephanie informeert ons. 

5. Vaststellen jaaragenda MR + vergaderingen plannen 
Jaaragenda ligt in de lijn van vorig jaar. Bas heeft 
aangevuld vanuit documenten: wat bespreekt een 

 
 
 



 

 

MR (basisonderwijs) binnen een schooljaar? Bas 
heeft overzicht van onderwerpen en waar MR 
instemmingsrecht of adviesrecht over heeft. Bas zal 
dit scannen en toevoegen aan Dropbox. 
 
Woensdag 8 november 17.00 uur volgende 
vergadering. Volgende keer plannen we door i.v.m. 
afwezigheid Lidwien en Stephanie. 

 
Bas scant document. 

6.  Statuten/Taakverdeling/ bezetting MR 
De gehele MR kan na dit jaar aftreden.  
Bas laatste jaar, Stephanie ook, Lidwien stopt, 
Ghislaine ? Gonnie? Met Emma of Pien hebben we 
waarschijnlijk een aspirant-lid voor dit jaar. Maar 
volgend jaar? Voor oudergeleding zullen er zeker 
verkiezingen moeten komen.  
 
2023-2024: Bas blijft voorzitter/secretaris, Gonnie 
notulist. 

 
Bas kijkt welke stappen er 
genomen moeten worden 
voor verlenging van 
huidige dan wel 
verkiezingen voor nieuwe 
oudergeleding. 

7. Scholingsbehoefte/ begroting MR 
Ghislaine: Wat voor een MR willen we zijn? Wat wil 
de school voor een MR?  
 
We hadden al afgesproken dat we meer inhoudelijk 
bezig willen zijn.  
 
Is er een training voor MR? Weet MT dat? Om 
slagvaardiger te worden. Wat zijn mogelijkheden? 
Kan bijvoorbeeld in een avond. Wel meenemen dat 
MR volgend jaar wellicht een andere samenstelling 
heeft. 

 
 
 
 
 
 
 
Bas informeert naar 
behoefte training. Bij 
voldoende animo kijkt 
Ghislaine naar 
mogelijkheden. 

8. Activiteitenplan MR 2023-2024 
Speerpunten: beter vinger aan de pols houden dit 
jaar. Mag niet afhankelijk zijn van input (er is geen 
informatie, er is geen bijeenkomst geweest...). KWK 
inclusiviteit en mediawijsheid na 6 december op de 
agenda zetten.  
 
Inzetten op ouderbetrokkenheid. Waren we al mee 
gestart, volgende vergadering gaan we verder. Actief 
voorbereiden, dit pakt Bas op.  

 
 
 
 
Agenda: Bas. 
 
 
 
Voorbereiding Bas. 

9 Ouderavond 
Wisselende opkomst.  
Door ouders die avond bezochten wel als zinvol 
ervaren. Communicatie vooraf kan beter. Kan een 
korter bericht werken? Jolanda heeft hierover al een 
bericht gestuurd. Blijft eigen verantwoordelijkheid 
van ouders.  

 
Ghislaine polst bij 
afwezige ouders waarom 
ze niet aanwezig waren. 
 



 

 

 
Presentatie MR was prima: deel Jolanda wellicht te 
lang (dit kan ingekort).  

10 Schoolgids 
Ghislaine wil graag een reactie van Jolanda op haar 
mail. Alleen oudergeleding mag instemming geven: 
deze gaat niet akkoord met schoolgids. 
 

 
Bas bespreekt dit met 
Jolanda. 

9. Rondvraag  
Ghislaine: wil inhoudelijk aan slag, dan ziet ze waarde 
van de MR. Presentatie van ambitiekaart had 
meerwaarde. 
 
Ghislaine: heeft opmerkingen gekregen over eten.  
Moeten we daar iets mee? Als het goed bieden alle 
leerkrachten tijd voor het fruitmoment. Informatie 
daarover is gegeven op algemene ouderavond. 
Geven we een reminder aan ouders? In welke vorm? 
 
Emma en Pien hebben een indruk gekregen. We 
horen terug wat ze beslissen. 
 
Bas: vraagt aan Gonnie een jaarverslag te maken.  
 
Website en agenda accuraat houden. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Is dit nodig? 
 
 
 
 
Gonnie maakt jaarverslag. 

11. Sluiting om 18.45 uur 
 

 

 


